

TABLE OF CONTENTS

目 录

Optimization of CNC Machining Parameter Based on Pareto Genetic Algorithm and TRIZ Theory

(基于 Pareto 遗传算法和 TRIZ 理论的数控加工参数优化)

H. L. LIU, B. S. LIU, Y. WANG, J. C. DONG.....419

Manufacturing Process and Key Technology of High-Speed Permanent Magnet Electric Machine

(高速永磁电机制造工艺特点及相关技术)

W. H. ZHANG.....429

Study on Strength of Filter under Blockage Condition

(堵塞工况下过滤器强度研究)

Y. X. LIU.....437

Residual Life Assessment of Concrete Pump Truck Boom System Based on Weibull Distribution

(基于威布尔分布的混凝土泵车臂架系统的剩余寿命评估)

T. RONG, B. L. MENG.....443

Research on Increasing the Peak Regulation Ability of Heat Supply Units by Combined Heating of Multiple Units and Auxiliary Steam

(多机组辅汽联合供热提高供热机组调峰能力技术研究)

X. M. LI, Z. W. LIANG, X. L. ZHANG.....451

Development and Research of Single Degree of Freedom Bite Force Test System

(单自由度咬合力测试系统开发与研究)

J. M. XIE, S. L. XU, G. L. YUAN, R. X. FENG.....455

Research Status and Key Technology Analysis of Vascular Robots

(血管机器人研究现状与关键技术问题分析)

Z. J. ZENG, Y. B. DENG, Y. C. HUANG, J. XIONG, Z. W. HU.....462

The Structure Optimization of Pedestal for Lightweight

(面向轻量化的基座结构优化设计方法)

J. M. YIN, C. M. JIANG, X. L. WANG, Y. HE.....473

Study on the On-Line Correction of Thermal Parameters for Machine Tools

(机床热特性参数在线修正研究)

K. G. FAN, R. GAO, H. ZHOU, W. LE, R. G. SHEN, Y. XU, Y. ZHAO, Q. J. LU, R. D. WANG, Y. F. LI.....480

Study on the Evolution Law of Spindle Trajectories of Hydrostatic Motorized Spindle under Cutting Load

(液体静压电主轴轴心轨迹影响因素研究)

B. L. HU, Y. Q. XIONG, H. M. KANG, P. CHEN, C. X. PENG.....487